
 

Vyhodnocovacia správa o činnosti RŠ pri ZŠ s MŠ Hradná 342, 

Liptovský Hrádok za šk. rok 2022/23 

 

Rada školy v tomto školskom roku pracovala v zložení: 

1. PaedDr. Jaroslava Oravcová (predsedníčka RŠ) 

2. Marta Strapoňová (MŠ – ped. zam) 

3. Ing. Martina Ilavská (ZŠ – neped. zam) 

4. Ing. Katarína Šenšelová (ZŠ – zástupca rodičov)1) 

5. Zuzana Eštočinová (ZŠ – zástupca rodičov) 

6. Ing. Jana Mrlianová (ZŠ – zástupca rodičov) 

7. Ing. Lucia Ambrózová (ZŠ – zástupca rodičov) 

8. Ing. Martina Harichová (za zriaďovateľa) 

9. Ing. Ján Kazár (za zriaďovateľa) 

10.  Ing. Michal Čukan (za zriaďovateľa) 

11.  Ivan Spilý (za zriaďovateľa) 

RŠ na svojich stretnutiach riešila bežné záležitosti týkajúce sa chodu školy, rozdelenia tried, 

žiakov, triednych učiteľov, personálnych zmien, materiálneho vybavenia a jeho plánovania do 

ďalšieho obdobia. Na júnových stretnutiach sme čelili novej informácii o plánovanom zrušení 

hrádockého gymnázia a tiež aj našej ZŠ s MŠ a následne vytvoreniu spojenej školy. K riadnym 

členom RŠ bol prizývaný ako hosť aj pán riaditeľ, PaedDr. Marián Žiška. V tomto školskom roku 

sa uskutočnili tri stretnutia. 

Na prvom pán riaditeľ predniesol vyhodnocovaciu správu za minulý školský rok, v ktorej 

zhodnotil vyučovací proces, zrealizované projekty (opravená strecha), výchovno-vzdelávací 

proces a výsledky. Informoval aj o drobných personálnych zmenách. Tiež oboznámil 

prítomných o zmene prestávok, z dôvodu zlepšenia situácie pri vydávaní obedov. Keďže 

pánovi Vítkovi, ako zástupcovi za rodičov, skončilo členstvo v RŠ, v decembri 2022 sme 

uskutočnili novú voľbu prostredníctvom hlasovania v Edupage zo zvolených triednych 

dôverníkov. Najvyšší počet hlasov získala p. Šenšelová – 38. Celá tabuľka hlasovania je 

dostupná k nahliadnutiu u predsedníčky RŠ.  

Na druhom zasadnutí pán riaditeľ informoval členov o počte zapísaných žiakov do prvého 

ročníka. Celkový počet  bude 48 žiakov rozdelených do dvoch tried, po 24 žiakov. Triedne 

učiteľky v prvých ročníkoch budú Mgr. Iva Paukovčeková a Mgr. Marieta Čierna. 

V posledných pár rokoch sme zaznamenali nižší počet zapísaných žiakov. Pán riaditeľ 

prítomným členom povedal, že voči vzniknutej situácii sme ako škola podnikli množstvo 

krokov, ktoré by viedli k zvýšeniu atraktivity školy. Počas školského roky sme pripravili rôzne  



1) Pani Ing. Katarína Šenšelová od decembra 2022, dovtedy pán PhDr. P. Vítek 

akcie pre deti aj rodičov, napr. Lampiónový sprievod, turistické a športové akcie, vrámci 

vyučovania sme pripravili veľa projektov, otvorených hodín, realizovali sme exkurzie, 

venovali sme sa integrovaným deťom, rozvíjali sme potenciál talentovaných detí 

prostredníctvom súťaží a rôznych aktivít. Pán riaditeľ s potešením oznámil, že sme získali 

opäť titul Škola roka v predmetových olympiádach a súťažiach s počtom bodov 220. 

V športovej oblasti sme získali 7.miesto spomedzi všetkých 24 škôl. 

Pani Harichová informovala prítomných členov o plánovanom zlučovaní našej školy 

s gymnáziom. Táto situácia vznikla z dôvodu plánovaného vyradenia zo siete gymnázií  na 

podnet ŽSK. Riešením zachovania stredoškolského vzdelávania v Liptovskom Hrádku by bol 

preto vznik spojenej školy, ktorá by bola v správe mesta. Členovia RŠ sa dohodli, že 

vyjadrenie k tomuto stavu dajú až po zasadnutí mestského zastupiteľstva (delegovaní 

poslanci za mesto) a po zistení názoru pedagogických i nepedagogických zamestnancov 

základnej aj oboch materských škôl (predsedníčka RŠ ako zástupkyňa za pg. zamestnancov).  

Najprv je potrebné doriešiť majetkovo-právne záležitosti, a potom by sa pristúpilo k procesu 

zlúčenia. Za pg. aj nepg. zamestnancov oboch škôlok sa vyjadrilo nesúhlasne 19 a jeden sa 

nevedel vyjadriť. Za učiteľov ZŠ sa súhlasne vyjadrili traja, nesúhlasne 23  a nevedeli sa 

vyjadriť 6 . Nepedagogickí zamestnanci sa vyjadrili súhlasne v počte 13. Teda celkovo so 

zlúčením súhlasí 16, nesúhlasí 42, nevie sa vyjadriť 7 zamestnancov. 

Novodelegovaný člen za mesto, pán Čukan pripomienkoval situáciu pri tzv. odklikávaní 

obedov žiakmi, ktorí si následne obed nevyberú a požiadal pána riaditeľa o zistenie možnosti 

riešenia tohto problému. Uviedol, či by sa nedalo blokovať vonkajší terminál, ktorý slúži 

externým stravníkom pre žiakov školy.  

Na poslednom zasadnutí RŠ sa jej členovia vyjadrili o plánovanom zrušení ZŠ s MŠ Hradná 

a zriadení spojenej školy s gymnáziom. Pani Harichová informovala prítomných o výsledku 

hlasovania mestského zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 29.6. 2023, na ktorom poslanci 

odsúhlasili vyradenie ZŠ s MŠ Hradná a jednomyseľne súhlasili so zriadením novej spojenej 

školy  s gymnáziom. Z prítomných 8 členov na poslednom zasadnutí sa súhlasne vyjadrilo 6 

členov, nesúhlasili  dvaja členovia. Keďže toto hlasovanie nebolo zaväzujúce pre 

uskutočnenie tohto zámeru zo strany mesta a VÚC Žilina, výsledok hlasovania neovplyvní 

ďalšie kroky, ktoré budú podniknuté v rámci tohto procesu. 

Členovia RŠ vyjadrujú poďakovanie a uznanie všetkým učiteľom aj žiakom našej školy 

za vynikajúce výsledky, ktoré dosiahli prostredníctvom súťaží v rôznych kolách, a tým prispeli 

k šíreniu dobrého mena školy a vďaka nim sa naša škola umiestnila opäť na prvom mieste v 

rebríčku Škola roka v liptovskomikulášskom okrese v predmetových a umeleckých súťažiach.  

 

 

V Liptovskom Hrádku, dňa 3.6.2023                          PaedDr. Jaroslava Oravcová 

                                                                                               predsedníčka RŠ 



 


